
Скенлан: 2020. мора да буде
година  конкретних  резултата
ако жели да се врати нада у
просперитетну  будућност
Брчког

Први замјеник високог представника и супервизор за Дистрикт
Брчко Мајкл Скенлан састао се са представницима власти Брчког,
званичницима и члановима пословне заједнице како би са њима
разговарао о активностима усмјереним на поновном успостављању
фискалне  одговорности,  развоју  инфраструктуре  и  стимулисању
економског раста приватног сектора. Поред тога што је похвалио
иницијативе  покренуте  прошле  године,  супервизор  Скенлан  је
нагласио да је остало још доста посла и да је потребно да се
убрза темпо рада. Током изборне године, нагласио је, нема
бољег начина да изабрани званичници покажу својим бирачима
колико вриједе него да остваре добре резултате за заједницу.
Супервизор очекује да ће Влада и Скупштина активно да раде за
добробит цијеле заједнице до задњег дана њиховог мандата.

Усвајање новог Закона о буџету прошле године поставило је
темеље  за  одговорно  и  циљано  кориштење  јавних  прихода.
Покретање пројекта модернизације луке отворило је врата за
кључне  инвестиције  у  развој  инфраструктуре.  Потписивање
Меморандума  о  разумијевању  између  Владе  Брчко  Дистрикта  и
Студен Холдинга покренуло је активности које имају за циљ да
унаприједе свеукупну пословну климу.

https://www.ohr.int/%d1%81%d0%ba%d0%b5%d0%bd%d0%bb%d0%b0%d0%bd-2020-%d0%bc%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b4%d0%b0-%d0%b1%d1%83%d0%b4%d0%b5-%d0%b3%d0%be%d0%b4%d0%b8%d0%bd%d0%b0-%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%ba%d1%80%d0%b5%d1%82%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d1%81%d0%ba%d0%b5%d0%bd%d0%bb%d0%b0%d0%bd-2020-%d0%bc%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b4%d0%b0-%d0%b1%d1%83%d0%b4%d0%b5-%d0%b3%d0%be%d0%b4%d0%b8%d0%bd%d0%b0-%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%ba%d1%80%d0%b5%d1%82%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d1%81%d0%ba%d0%b5%d0%bd%d0%bb%d0%b0%d0%bd-2020-%d0%bc%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b4%d0%b0-%d0%b1%d1%83%d0%b4%d0%b5-%d0%b3%d0%be%d0%b4%d0%b8%d0%bd%d0%b0-%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%ba%d1%80%d0%b5%d1%82%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d1%81%d0%ba%d0%b5%d0%bd%d0%bb%d0%b0%d0%bd-2020-%d0%bc%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b4%d0%b0-%d0%b1%d1%83%d0%b4%d0%b5-%d0%b3%d0%be%d0%b4%d0%b8%d0%bd%d0%b0-%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%ba%d1%80%d0%b5%d1%82%d0%bd/
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“Иако су остварења из 2019. године значајна сама по себи,
њихова корист ће да се осјети само ако  власти Брчког задрже
фокус на реформама и убрзају активности које стављају интересе
грађана на прво мјесто. Да би могли да тврде како су остварили
успјех, требају да усвоје буџет за 2020. годину у складу са
новим Законом о буџету и то најкасније до 31. марта, као
сигнал  који  указује  на  добро  руковођење  и  преузимање
одговорности  за  неометан  рад  институција  Дистрикта.  Ова
активност треба да буде допуњена додатним кораком за јачање
фискалне одговорности путем доношења новог Закона о удружењима
и фондацијама који би требао бити усвојен на прољеће. Надаље,
Брчко  Дистрикт  треба  да  у  току  ове  године  почне  са
имплементацијом виталних пројеката у области инфраструктуре,
као што су лука у Брчком, мост Брчко-Гуња и водоснабдијевање.
И на крају, али исто тако важно, потребно је предузети додатне
конкретне кораке да се олакша пословање у Брчком и да се ојача
приватни сектор као генератор економског раста”, истакао је
супервизор Скенлан.

Јавна безбједност и укљученост свих грађана Брчког, посебно
припадника  националних  мањина,  сегменти  су  у  којима  је
потребан  даљњи  ангажман.  У  том  циљу,  Брчко  Дистрикту  је
потребан Закон о јавном окупљању, чиме ће  Дистрикт да се
усклади са најбољом праксом у модерним демократским друштвима,
као  и  Закон  о  националним  мањинама  који  ће  да  омогући
адекватну  инклузију  свих  становника  Брчког.  Супервизор  је
такође  поздравио  овоседмичне  разговоре  о  борби  против
корупције  у  којима  су  учествовали  представници  ФБИ-
ја/Канцеларије  правног  аташеа  Амбасаде  Сједињених  Америчких
Држава, Полиције Брчко Дистрикта и Тужилаштва Брчко Дистрикта.

“Ако власти Брчко Дистрикта реализују овај план рада, 2020.
година ће да буде година конкретних резултата, чиме се враћа
нада да је будућност Брчко Дистрикта просперитетна, а тиме се
грађанима, посебно млађим генерацијама, даје разлог да остану
и  буду  дио  ове  узбудљиве  приче”,  закључио  је  супервизор
Скенлан.



 

 


